
Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Kolt Haveby 

Tirsdag, den 1. maj 2018 kl. 19.00 

 

 

Godkendelse af referat fra sidste møde. Referat af 3. april 2018 blev godkendt. 

 

1. 

Opfølgningslisten blev gennemgået og vil blive tilrettet.  

 

2. 

Bentes bunke. Der er observeret slaghuller i asfalten på Pilegårdsvej. Disse repareres ved lejlighed. Et par 

beboerhenvendelser vedr. vandproblemer på fællesareal er overgivet til Lars, som undersøger forholdene. 

Niels og Bente udarbejder dokumenter, så vi kan overholde den nye Persondataforordningslov, som snart 

træder i kraft. 

 

3. 

Orientering fra formanden. Ingenting. 

 

4. 

Orientering fra kasserer. Ingenting. 

 

5. 

Orientering fra EDB/kartotek. Svend Aage gør generalforsamlingsindkaldelser klar til trykning og henter og 

bringer disse. Abonnement for vores web-hotel er hidtil blevet faktureret til Svend Aage. Dette ændres på 

førstkommende bestyrelsesmøde, så det faktureres til GKH. 

 

6. 

Orientering fra teknisk udvalg – beboerhenvendelser. Ingenting. 

 

7. 

Orientering fra teknisk udvalg – vej og kloak. Niels og Jørn har vurderet, hvilke flisebelægninger der skal 

repareres/udskiftes i indeværende regnskabsår. Arbejdet igangsættes efter sommerferien. 

 

  

8. 

Orientering fra kontaktudvalg, region og kommune. Lars og Mogens har besigtiget to træer i Thorshøj-

parken, som skal fældes. Jørn underrettes af Mogens. 

 

9. 

Orientering fra legepladsudvalg. Affaldsindsamlingen d. 22. april 2018 var en succes. Der var ca. 30 

fremmødte. Kathe har skrevet tak til Brugsen for støtten (via Facebook). Lars indberetter det endelig resultat 

til Danmarks Naturfredningsforening, ligesom det vil blive tilgængeligt på vores hjemmeside. Jørn lægger 

fliser under et af motionsredskaberne, og en revnet flise udskiftes. Leverandøren har smurt og serviceret 

redskaberne fornylig. 

 

10. 

Orientering fra den grønne drift. Inden arbejdet med udtynding langs Oasen påbegyndes, vil der blive lagt 

køreplader, så de tunge maskiner ikke beskadiger den kommunale sti. Tidspunkt aftales mellem Niels og 

Mogens, når entreprenøren er klar. Der er plantet nye, flotte træer på Pilegårdsvej (stamvejen i etape 8). 

Mogens vurderer, om der er behov for vandingsposer – og indkøber disse, om nødvendigt.  Der er fjernet 

hæk mellem fortov og vej i en parcelforening på Kolt Kirkevej. 

 

11. 

Eventuelt. Ingenting. 

 

Referent: Bente Jensen 


